
Referat af bestyrelsesmøde i AAB afd. 41, 4. marts. 2024 kl. 18 

 

Tilstedeværende: Christian Schönbeck, Zulekha Nasreen, Jesper Vind + driftsleder Sanne 

Weisleder 

Referent: Christian 

 

A. Haveaffald 

Haveaffald skal pakkes i papirsposer og stilles i storskraldsrummet. Derudover kan haveaffald 

smides i to 120 liters containere (mærket haveaffald), som står i storskraldsrummet. 

Containerne må gerne fjernes fra storskraldsrummet, hvis man stiller dem tilbage igen. 

 

B. Hjemmeside 

Erik vil gerne fortsætte med at drive hjemmesiden. Vi skal opdatere hjemmesiden og 

derefter promovere den. Vi kan bede Sanne og Tim om at hjælpe med at opsætte 

papiropslag om hjemmesiden. Jesper kigger hjemmesiden igennem for fejl og forældede 

oplysninger. 

 

C. K Ejendomsservice 

Sanne orienterede om hendes gennemgang af udendørsarealerne med firmaet K 

Ejendomsservice og hvilke opgaver de går i gang med. F.eks. klip af hække. Arbejder fra 1. 

marts til 1. nov. 

 

D. Vedligeholdelse af beboerhaver 

Vi kiggede havereglementet igennem. Hvis noget skal ændres i reglementet, skal det 

vedtages på afdelingsmødet. Mulige tilføjelser: Haveaffald skal i 120 liters containere i 

storskraldsrummet. Rækværk skal være gråt. Maling til rækværk udleveres af Tim i bestemte 

perioder. 

Vi skal henvende os til beboere og gøre dem opmærksomme på forpligtelse til 

vedligeholdelse/maling af hegn. 

 

E. Vandmålere 

Rørene er i så dårlig stand, at det ikke giver mening at installere vandmålere før rørene er 

skiftet. Montering af vandmålere bør ske samtidigt med udskiftning af rør. De dårlige rør 

resulterer bl.a. i lavt vandtryk i mange lejligheder. 

 

F. Varmtvandsbeholder 

Der er sat 1 million af i 2027 til udskift af varmtvandsbeholder. Umiddelbart fungerer det 

som det skal og kan godt vente til 2027. 

 

G. Lys i kældere og udvendigt. 

Sanne sikrer sig at der bliver lavet en plan for at det fungerer, og at der bliver opsat sensorer, 

så lys i kældre ikke brænder konstant. 

  

H. Kollektiv råderet 



Vi venter til det ordinære afdelingsmøde med at få forslag om kollektiv råderet på 

dagsordenen, i stedet for at indkalde til ekstraordinært afdelingsmøde. I mellemtiden 

undersøges forslag til nye køkkener. Vi vil gerne have forslag fra HTH og Designa. 

 

I. Næste bestyrelsesmøde 

Den 01-04-2024 kl. 18. 

 

 


